



KIDANE YEMANE <kidane.yemane74@gmail.com>

The God return carriages for the Biden's administration's lies and Donald Trump's hypocrisy are slowly but surely creeping forward.

1 Nachricht

KIDANE YEMANE <kidane.yemane74@gmail.com>

6. Februar 2024 um 12:55

An: BBB <bbb@um.dk>, Jon Clarke <jon@theolivepress.es>, KHALAFM@unhcr.org, Kontakt@zeit.de, Leserservice Berliner Verlag <leserservice@berlinerverlag.com>, News <news@connexionfrance.com>, SUDKH@unhcr.org, advertise@dailypakistan.com.pk, amalango1@gmail.com, anna.agebjorn@thelocal.com, anneje@um.dk, araya.rebecca@gmail.com, ats@ats-group.net, barrosbebiano@yahoo.com, ben@francetoday.com, bmda@menara.ma, businessnews@chicagotribune.com, cad@noticiasdenavarra.com, catalin.alistari@business-review.eu, cavuto@foxnews.com, chamcom@cc.lu, contact@lasodav.sn, contact@selectps.com, contact@proshareng.com, custserv@nationalpost.com, desk@breakingnews.ie, ebr.magazine@gmail.com, edda.probst@soeder.de, editor@dutchnews.nl, editor@sloveniatimes.com, erst@erst.dk, feedback@businesstimes.co.zw, gdpr.pet@eu.spectrumbrands.com, general@arabnews.com, george.moise@business-review.eu, hatimelias67@gmail.com, helpdesk@businesslive.co.za, iman.atabani.58@gmail.com, info@post.ch, info@dailypakistan.com.pk, info@ifpnews.com, info@stern.de, info@die-norddeutsche.de, info@businessworldng.com, info@rttv.ru, info@allafrica.com, info@chambers.lt, info@sloveniatimes.com, info@news.belgium.be, info@bild.de, katherine@thedanielislandnews.com, klawer@um.dk, Kooperation@belmedia.ch, letters@theaustralian.com.au, letters@washpost.com, letters@suntimes.com, marketing@championethiopia.com, mosnfat.sd@hotmail.com, news@abccolumbia.com, news@ctv.ca, news@kyivpost.com, newswatch@bbc.co.uk, nytnews@nytimes.com, openforum@denverpost.com, post@patentstyret.no, post@pragerzeitung.cz, postmottak@smk.dep.no, postmottak@fin.dep.no, rcabello@indecopi.gob.pe, redaccionweb@ambito.com.ar, redaktion@sueddeutsche.de, rubrica.lettere@repubblica.it, sales@finanzen.net, service@nzz.ch, spiegel@spiegel.de, supplierinvoice@business-sweden.se, support@businessdaynigeria.zendesk.com, team@businessinsider.co.za, tellus@thetimes.co.za, tina.flem@ntb.no, tips@nypost.com, verlag@holderstock-media.de, verlag@wmggruppe.de, voicers@nydailynews.com, wsjcontact@wsj.com, rostelecom@rt.ru, pr@rt.ru, info@amcham.com.al, alqi.kociko@albaniandailynews.com, contact@algeriainvest.com, dg-onda@onda.dz, h.bouzidi@onda.dz, Pablo.MAZARRASA-RODRIGUEZ@eeas.europa.eu, abipco@ab.gov.ag, ricki.camacho@ab.gov.ag, info@abdbank.com, int@aipa.am, armpat@aipa.am, secretariat@petekamutner.am, info@3ecpa.com, kamil.valiyev@dentons.com, gdo@bna.gov.bh, gdnnews@gdnmedia.bh, oped.tbs@gmail.com, reporting@thedailystar.net, tajdin@thedailystar.net, fexpress68@gmail.com, info@pressoffice.gov.bz, info@belizetourismboard.org, aballoeugene@yahoo.fr, info@finances.bj, RR-BEN@imf.org, rmeyer@royalgazette.com, info@bernews.com, commercelapaz@state.gov, enquiries@chandrawatpartners.com, knowhowbih@ebrd.com, publicrelations@bb.org.bw, bbfrancistown@bb.org.bw, commissioner@bvifsc.vg, bvifinance@webershandwick.com, amsolega@yahoo.fr, office.burkinafaso@unido.org, giz-burkina@giz.de, info@opengovpartnership.org, Dinah.mcdougall@trade.gov, lisa.foss@trade.gov, Isabel.valenzuela@trade.gov, Marcelo.orellana@trade.gov, Macarena.marin@trade.gov, lbresky@inapi.cl, inapi@inapi.cl, david@ticotimes.net, info@unem.edu, info@unem.edu.pl, info@buridaci.com, assistdg@buridaci.com, giz-cote-ivoire@giz.de, joerg.maxin@giz.de, office.cotedivoire@unido.org, news@dominicanewsonline.com, registrarofcompanies@dominica.gov.dm, cipoclerk@dominica.gov.dm, hassan_daher2000@hotmail.fr, odda260416@gmail.com, diriehdris@yahoo.fr, artem.kovalev@hilti.com, ZarateSC@state.gov, TinajeroSV@state.gov, MeitznerBJ@state.gov, info@just.ee, anuj@feedspot.com, info@advapay.eu, news@fijilive.com, editor@islandsbusiness.com, manager@fijichamber.com, info@businesswire.com, ohebga@worldbank.org, gabonalert@worldbank.org, info@giepa.gm, colleyabdoulie@yahoo.com, info@moj.gov.gm, jcuellar@georgia.org, info@modernghana.com, info@businessghana.com, Office.Accra@trade.gov, business.licensing@gibraltar.gov.gi, info@gibraltarbc.com, info@gibraltarchamberofcommerce.com, gbnnews@spiceisle.com, isha.abraham@gov.gd, hkaamon@yahoo.fr, info@apngbc.org.au, giz-sierra-leone@giz.de, filipeguilhermel@hotmail.com, ysantos@ecowas.int, RR-GNB@imf.org, haitiantimes99@gmail.com, Amb.washington@diplomatie.ht, acastro@hondurasnews.com, businessconference@charltonmediamail.com, news@am730.com.hk, corporatesub@scmp.com, info@hhex.com.hk, letters@jordannews.jo, info@visitjordan.com, director.g@nl.gov.jo, nl@nl.gov.jo, enaam.mutawe@nl.gov.jo, editor@jordantimes.com, nickywatson@caymannewsservice.com, cicbd@gov.ky, angela.piercy@gov.ky, donna.bush@gov.ky, aliya.dunstan@gov.ky, editor@cambodiadaily.com, hello@kiripost.com, info@ibccambodia.com, eugenebapdom@yahoo.fr, giz-kamerun@giz.de, inter@patent.kg, kanc@adilet.gov.kz, kazakhstan-wipo@adilet.gov.kz, info@astanatimes.com, giz-kasachstan@giz.de, contact@leinonen.kz, info@airmes.pro, office@thekatzgroup.com, BrazzavillePolEcon@state.gov, emmanuel.beaudet@hilti.com, ministerecart@gmail.com, moyamajoe@gmail.com, giz-kongo-rdc@giz.de, jarallah@arabtimesonline.com, circulation@kuwaittimes.com, La_oso_rep@jica.go.jp, webmastervientiane@state.gov, infolaos@usaid.gov, pasts@km.gov.lv, pasts@lrpv.gov.lv, Monrovia-Commerce@state.gov, SheriffAM@state.gov, kamaraif@state.gov, Info@thenewdawnliberia.com, Editor@libya-businessnews.com, s_zaptia@hotmail.com, admin@macaubusiness.com, jreis@macaubusiness.com, Advertise@freemalaysiatoday.com, brian@thestar.com.my, estherng@thestar.com.my, sgchris@thestar.com.my, jagdev@thestar.com.my, business@1500help.mv, info@mbb.org.mt, onenews@onenews.com.mt, pcocks@mediatoday.com.mt, info@businessmauritius.org, comd@govmu.org, ct-contact@uptevia.com, editor@monacolife.net, Advertising@monacolife.net, dg.inicc@tv cabo.co.mz, jermaine@namibian.com.na, newsdesk@thebrief.com.na, info@nepalcopyright.gov.np, updawadi@hotmail.com, info@nepalpress.com, giz-

niger@giz.de, giz-nordmazedonien@giz.de, info@ominvest.net, contact@fm.gov.om, hana.almaani@ominvest.net, Timothy.Cannon@trade.gov, Jeane.Zuniga@trade.gov, Diana.Lozano@trade.gov, info@pngbusinessnews.com, diego.troche@intergest.com, info.paraguay@intergest.com, admin@businessnews.com.ph, online@bworldonline.com, apostila@justice.gov.md, giz-ruanda@giz.de, rliroga@gmail.com, Customerservices@solomonstar.com.sb, jamalanga@gmail.com, pro@pacra.org.zm, w.banda@pacra.org.zm, info@mpe.gov.ws, frontdesk@outlooknewspapers.com, silvia.rossi.ubm@pa.sm, mu_falcon_insurance_administration@pwc.com, Laptopscheme@gov.sc, info@gov.kn, Advertise@sknnews.com, office@investstkitts.kn, stluciatimes@gmail.com, accounts@stluciatimes.com, kencod72@yahoo.com, kenneth.codrington@gov.sr, info.bie2021@gmail.com, surinameBusinessInfo@state.gov, akmal.olimshoev85@mail.ru, dushanbe@ecovis.com, news.contact@oecd.org, support@tz.nationmedia.com, ceo@cosota.go.tz, info@cosota.go.tz, cosotatanzania@gmail.com, matangi@matangitonga.to, info@nztbc.org.nz, news@dailypost.vu, byosef@vanuatu.gov.vu, reception@vcci.com.vu, financemail@bahamas.gov.bs, mofgeneral@bahamas.gov.bs, minagriculturemarine@bahamas.gov.bs, info@meidastouch.com, tips@cnn.com, NBCNewsMediaRelations@nbcuni.com, news.tips@abc.com, webdesk@france24.com, telespectateurs@arte.tv

The God return carriages for the Biden's administration's lies and Donald Trump's hypocrisy are slowly but surely creeping forward.

Dear Americans,

the first earthquake from the earth's core in Brazilian with a magnitude of 6.7 (<https://youtube.com/clip/Ugkx6ZMsZxJQTQYPJV0DKfPO57gRC58QEpJe?si=Sim7aQMI5Ecu7rg3>) at the depth of 614.50 km before the second earthquake of magnitude 6.5 and depth 610 km was also triggered in Brazil (https://youtube.com/clip/UgkxvK3jhYgeUzPs3-jw5iLFz5fnY_e9jRmx?si=Se-CZxuXhxPYldvl), were the signs that they will trigger unexpected natural disasters for now. However, before the forest fires started in Chile (https://www.youtube.com/watch?v=tE_VslfBv5Q), you had a large number of moderate earthquakes in Alaska and Hawaii a week ago. So this natural disaster prophecy will also come true, because what is happening in California with the flood disaster (<https://www.youtube.com/watch?v=EoDUueWJme4>) is only a warm-up phase for the more severe natural disasters. It's only the beginning of February. Chile already has the forest fires. I am in no position to judge whether they were caused deliberately, although their rapid spread speaks a different language, but you must be aware that you can expect several forest fires this year as well, apart from the other natural disasters caused by the floods, earthquakes and possibly even smaller volcanic eruptions. I already told you that for the hypocrisy of your American government in collaboration with the fascist Europeans against me, the true Bitcoin magician and at the same time creator god Atum Ra envoy Ptah Kidane, I asked the goddess Sakhmet for support. Atum Ra has granted me this wish, and He warns you of the realistically impending mega solar storm, because then you will have done everything wrong that you could have done, and only because you wanted to cover up and dispossess the truth with the true Bitcoin magician Ptah Kidane.

Sincerely yours

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>
<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>
<https://apps.apple.com/us/app/btc-ptah-k/id6474628826>

The game of death has begun! An earthquake of magnitude 7.0 among many in China sends greetings from the goddess Sekhmet to the hypocrite Xi Jinping!

Sent on January 22, 2024

Dear citizens of the world,

Only truth, acceptance and tolerance can save humanity from the coming mega solar storm. However, the most powerful politicians and religious leaders are not playing the game of death against the Bitcoin magician Ptah Kidane, but against the creator god Atum Ra himself.

Now the electromagnetic protection of planet Earth is being disrupted by the many earthquakes and volcanic eruptions, and the polarity is being reversed so that the way is clear for the mega solar storm eruptions.

No sooner have I written about the earthquakes in Turkey & Syria, which cost 50,000 people their lives, than the goddess Sekhmet is hard at work in China, with many earthquakes. I was able to record the strongest one with a magnitude of 7.0 (https://youtube.com/clip/Ugkxk34cNRBQmhEV8K-Z44Zn8_PqvZt7uo-a?si=WWdl-MuDSfo1CZ1u) here, because they come so quickly one after the other.

May good prevail over evil in President Biden's mind, so that he can use the truth to put former President Trump in the trash can with his own lies, corruption and fascism, otherwise I truly see black for humanity.

With kind regards

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>

Today there are already 3 strong earthquakes, and 1 of them from the earth's core with magnitude 6.7 in Brazilian. These are not good signs!

Dear citizens of the world,

today is the first time I have seen an earthquake from the earth's core in Brazilian with a magnitude of 6.7 (<https://youtube.com/clip/Ugkx6ZMsZxJQTQYPJV0DKfPO57gRC58QEpJe?si=Sim7aQMI5Ecu7rg3>). This is absolutely not a good sign. Many deep earthquakes have appeared recently, mainly in preparation for the coming supervolcano. But I would never have expected 614.50 kilometers from the depth, because that's where the earth's core is. This is not good at all, because it means that the creator god Atum Ra wants to bring forward the eruption of the supervolcano.

We are not at all prepared for this. And I'm still wasting my time negotiating instead of starting production of the gravity generation machine. Oh dear, oh dear, Houston we have a problem! The sun is also very active at the moment, and the solar storm from 2025 is still to come. We really have a problem, because if we're unlucky, we'll be sent back 100 years into the past. And that's only because the Nazis Anonymous have to play the master race. If anyone is doing the cleansing, it's the Creator God Atum Ra, because humanity can never keep up with His weapons. As I wrote last time; from now on we play the game of death!

Sincerely yours

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>

Die Gottesretourkutschen für die Lügen der Biden's Regierung und Donald Trump's Heuchelei schleichen sich langsam aber sicher voran.

Sehr geehrte Amerikanerinnen und Amerikaner,

das erste Erdbeben aus dem Erdkern in Brazilian mit der Stärke 6,7 (<https://youtube.com/clip/Ugkx6ZMsZxJQTQYPJV0DKfPO57gRC58QEpJe?si=Sim7aQMI5Ecu7rg3>) in der Tiefe von 614,50 km, bevor das zweite Erdbeben der Stärke 6.5 und Tiefe 610 km ebenfalls in Brasilien (https://youtube.com/clip/UgkxvK3jhYgeUzPs3-jw5iLFz5fnY_e9jRmx?si=Se-CZxuXhxPYIdvl) ausgelöst wurde, waren die Zeichen, dass sie vorerst unerwartete Naturkatastrophen auslösen werden. Bevor jedoch in Chile die Waldbrände (https://www.youtube.com/watch?v=tE_VslfBv5Q) angefangen haben, haben Sie vor einer Woche im Raum Alaska und Hawaii sehr viele mittelschwache Erdbeben gehabt. Somit wird auch diese Naturkatastrophen Prophezeiung war, weil das was in Kalifornien mit der Flutkatastrophe (<https://www.youtube.com/watch?v=EoDUueWJme4>) geschieht nur Aufwärmephase für die härteren Naturkatastrophen ist. Wir haben erst Anfang Februar. Dabei hat Chile jetzt schon die Waldbrände. Ich kann es keinesfalls beurteilen, ob sie mutwillig verursacht wurden, wobei Ihre schnelle Ausbreitung eine andere Sprache sprechen, jedoch muss Ihnen klar sein, dass Sie mehrere Waldbrände auch in diesem Jahr zu erwarten haben, abgesehen von der restlichen Naturkatastrophen, die durch die Flutkatastrophen, Erdbeben, und eventuell noch kleinere Vulkanausbrüche verursacht werden. Ich sagte Ihnen bereits, dass ich für die Heuchelei Ihrer amerikanischen Regierung in Zusammenarbeit mit den faschistischen Europäern gegen mich, den wahren Bitcoin Magier und zugleich Schöpfergott Atum Ra Gesandten Ptah Kidane, die Göttin Sachmet zur Unterstützung gebeten habe. Atum Ra hat mir diesen Wunsch erfüllt, und Er warnt Sie vor dem realistisch drohenden Mega Sonnensturm, denn dann haben Sie alles falsch gemacht, was Sie hätten tun können, und das nur weil Sie die Wahrheit mit den wahren Bitcoin Magier Ptah Kidane vertuschen und enteignen wollten.

Mit freundlichen Grüßen

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>

<https://apps.apple.com/us/app/btc-ptah-k/id6474628826>

Das Spiel des Todes angefangen! Eines Erdbeben der Stärke 7,0 unter Vielen in China lässt die Göttin Sachmet Grüsse an den Heuchler Xi Jinping ausrichten!

Gesendet am 22. Januar 2024

Sehr geehrte Weltbürgerinnen und Weltbürger,

nur noch die Wahrheit, Akzeptanz, und Toleranz kann die Menschheit vor dem kommenden Mega Sonnensturm retten. Das Spiel des Todes spielen die mächtigsten Politiker-innen und Religionsanführern jedoch keinesfalls gegen den Bitcoin Magier Ptah Kidane, sondern gegen den Schöpfergott Atum Ra selbst.

Jetzt wird der Elektromagnetische Schutz der Planeten Erde durch die vielen Erdbeben und Vulkanausbrüche durcheinander gebracht, und umgepolt, so dass der Weg frei wird für die Mega Sonnensturmsausbrüche.

Kaum schrieb ich zuletzt über die Erdbeben auf Türkei & Syrien, die 50.000 Menschen das Leben gekostet hat, und schon ist die Göttin Sachmet fleißig in China, mit sehr viele Erdbeben. Den Stärksten mit der Stärke 7,0 (https://youtube.com/clip/Ugkxk34cNRBQmhEV8K-Z44Zn8_PqvZt7uo-a?si=WWdl-MuDSfo1CZ1u) konnte ich noch hier aufzeichnen, weil sie so schnell hintereinander kommen.

Möge das Gute über das Böse in Präsident Biden's Gedanken siegen, damit Er mit der Wahrheit den Ex Präsident Trump mit Seiner eigenen Lügen, Korruptionen, und Faschismus in den Mülleimer stopfen kann, ansonsten sehe ich wahrlich Schwarz für die Menschheit.

Mit freundlichen Grüßen

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-Oba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>

Heute sind es schon 3 starke Erdbeben, und davon 1 aus dem Erdkern mit Stärke 6,7 in Brazilian. Das sind keine gute Zeichen!!

Sehr geehrte Weltbürger-innen,

das erste Mal sehe ich heute ein Erdbeben aus dem Erdkern in Brazilian mit der Stärke 6,7 (<https://youtube.com/clip/Ugkx6ZMsZxJQTQYPJV0DKfPO57gRC58QEpJe?si=Sim7aQMI5Ecu7rg3>). Das ist absolut kein gutes Zeichen. In der letzten Zeit sind sehr viele Tiefe Erdbeben erschienen, die hauptsächlich den kommenden Supervulkan vorbereiten. Aber aus 614,50 Kilometer aus der Tiefe hätte ich niemals gerechnet, denn dort befindet sich der Erdkern. Das ist überhaupt nicht gut, denn das bedeutet, dass der Schöpfergott Atum Ra den Ausbruch des Supervulkans vorziehen möchte.

Wir sind darauf keineswegs vorbereitet. Und ich verschwende immer noch meine Zeit mit Verhandlungen, anstatt mit der Produktion der Gravitätserzeugungsmaschine zu beginnen. Oje, Oje, Houston wir haben ein Problem! Die Sonne ist zur Zeit auch sehr aktiv, und der Sonnensturm ab dem Jahr 2025 steht noch bevor. Wir haben wirklich ein Problem, denn wenn wir Pech haben, dann werden wir 100 Jahre in die Vergangenheit zurückgeschickt. Und das nur weil, die Anonymen Nazis die Herrenrasse spielen müssen. Wenn jemand die Säuberung ausführt, dann ist das der Schöpfergott Atum Ra, denn mit Seiner Waffen kann die Menschheit niemals mithalten. Wie ich bereits zuletzt schrieb; ab jetzt spielen wir das Spiel des Todes!

Mit freundlichen Grüßen

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)

<https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com>

<https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-Oba905197/>

<https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk>